
  

 
 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
 
Dato: tirsdag. 27. oktober 2022 
Tidspunkt: kl. 17:30-20:30  

Deltagere Marianne M, Marie, Marianne K, Jessie, Filip, Maja, Mads, Kathrine, Monica 

Fraværende Mads, Camilla, Vanne, Tino, Mira, Ajita 
 

Forberedelse Læse forretningsorden og orientere sig i tildelingsmodellen 

  

Mødeleder Monica 

Referent Skolens ledelse 
17:30-17:35 Godkendelse af dagsorden og referat /Monica (Beslutning) 

Dagsorden bliver fremover sendt via mail, da folk ikke har kunne åbne dokumentet 
Referat godkendt 

17:35-17:45 Nyt fra ledelsen / Marianne og Marie (Orientering)  
 
Ny lærer (Bolette) ansat til at varetage H/D pr 1. november 2022. Hun er uddannet pæ-
dagog med ønske om at blive uddannet lærer, hun har dog taget H/D linjefag. 
 
Marianne bliver sygemeldt pr. 3. november grundet knæoperation, derfor bliver Marie 
konstitueret skoleleder og Lone går op i tid og kan være på kontoret om fredagen. 
 

17:45-17:55 Nyt fra personalegruppen / Ajita, Jessie og Marianne (Orientering)  
Medarbejdere informerer om nyt fra personalegruppen 
 
Almen: En lærer er sygemeldt grundet senfølger af Corona. En pensioneret vikar vare-
tager nogle af timerne og en anden lærer varetager de andre 
 
FO: Ugeskemaet udarbejdet og fungerer godt og det skaber mere ro i børnegruppen. 
Flere børn ønsker at være der længere.  
 
SKH: Der er blevet ansat 2 nye pædagoger i SKH, Julie og Gitte. Hanne – vikar - er pt i 
Skolehuset som ekstra ressource for at være med til at skabe ro og overskud i huset, nu 
hvor der har været en del nye mennesker og ny struktur. 
 

17:55-18:00 Konstituering af bestyrelsen august 2022/ Monica (Orientering)  
Forældrebestyrelsen konstituerede 28. august 2022 på et Teams-møde  
 
Forældrerepræsentanter 2 år: Mads og Maja 
Forældrerepræsentanter 4 år: Monica (formand), Vanne og Camilla 
Forældresuppleanter: Tino og Kathrine 
 
 

18:00-18:10 Status på økonomi / Marianne (Orientering) 
 
Økonomien ser fin ud og der er et mindre overskud. I forhold til den tidligere fastlåste 
overførelse, er der igen mulighed for at investere som planlagt.  
 



  

 
 

18:10-18:15 Status på elevtal / Marianne (Orientering) 
 
Der er lidt færre elever end sidste år, hvilket skyldes at sidste års 6. klasse er større end 
den nye 0.klasse. Derudover er der et par elever, der er stoppet siden sommerferie, 
som både er flyttet bolig eller flyttet internt i kommunen.  
 
Der er startet tre nye elever siden sommerferien, som er flyttet fra andre kommunesko-
ler i Gribskov. Derudover er der henvendelser fra flere nye elever. 
 

18:15-18:45 Forberedelse til Dialogmøde med politikere / Marianne og Monica (Drøftelse) 
Hvilke punkter skal vi have med til mødet?  Hvad er politikernes fokus? §17, stk 4. -ud-
valg om et værested på Ramløse Skole, SP-midler og tildelingsmodel   
 
SKB har et ønske om at bliver samlet op efter dialogmøder med politikkerne f.eks. med 
et referat 
Fælles drøftelse om en ungdomsgruppes ønske om et muligt værested på Ramløse 
Skole. Skolebestyrelsen ytrer store bekymringer for dette, da der ikke vil være voksen-
opsyn og en bekymring for, hvad der bliver ”lagt op til”. 
SKB har et ønske om at mødes oftere med politikerne om kommunens fremtidige skole-
valg. 
 

18:45-19:15 Tildelingsmodel på skoleområdet /Marianne og Monica (Drøftelse) 
Præsentation af tildelingsmodel ved Monica. Hvad er vigtigt i forhold til os? Hvad skal vi 
tage med til mødet. 
 
Man valgte i sin tid C2 modellen, som viser dækningsgraden på almen på Ramløse er 
125%. Det kommende kalenderår ligger dækningsgraden på Ramløse Skole på 104%  Et 
fælles spørgsmål er, hvordan den samlet økonomiske pulje for det fælles skolevæsen er 
nu?   
 

19:15-19:20 Meddelelsesblad / Marianne (Orientering) 
 
UVM er i overgang ved at ændre på meddelsesblade mellem skole og hjem. Et fælles 
kommunalt udvalg er i færd med at udarbejde et udkast til dette.  
 
Derudover er der ændret på tidligere nationale-test til ikke at være adaptive test i 
dansk og matematik. Derudover tager vi også Hogrefe test, som Gribskov Kommune har 
besluttet at tage. 
 

19:20-19:30 Aula, fra en forælders perspektiv / Monica (Drøftelse) 
Hvordan bruger vi Aulas ”overblik”, ”beskeder” og mødeindkaldelse” samt ugeplan på 
MinUddannelse?  
 
Forældre oplever frustration over de mange beskeder og oplag der er , når man har 
børn på flere skoler og skoleledere sender sammen besked ud om f.eks. PPR-temaaft-
ner.  
 
Fælles drøftelse om hvornår der skal laves opslag i overblik, beskeder, kalender, møde-
indkaldelse. Mange medarbejdere gør det forskelligt på forskelligt skoler.  
 



  

 
 

Ved sygdom skal forældre selv melde deres børn syge. Glemmes dette, bliver børnene 
meldt ulovligt fravær, hvorefter forældrene kan nå at ændre registreringen til sygdom 
på samme dag. 
 
Forældre efterspørger at vigtige ændringer på ugeplanen bliver sendt på beskeder – 
f.eks. en tur eller en særlig ting skal medbringes.  
 
På Ramløse Skole er reglen, at ugeplanen ligger på Min Uddannelse på AULA om sønda-
gen.  
 

19:30-19:45 Ansættelser i folkeskolen / Monica og Marianne M (Drøftelse/Beslutning) 
Ved ansættelse af andre ledere samt lærere og pædagoger skal skolebestyrelsen afgive 
udtalelse, inden der træffes beslutning om ansættelse.  
Hvordan skal vi gøre dette i bestyrelsen fremadrettet? 
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/ans%C3%A6ttelser-i-folkeskolen 
 
Fælles drøftelse om hvordan bestyrelsen bliver en del af et ansættelsesforløb. Beslut-
ning træffes ved næste møde. 
 

19:45-19:55 Facebook / Marie (Drøftelse) 
Hvordan bruger vi og Børnehuset Facebook. Hvad vil vi vise og hvad er formålet med 
opslagene? 
 
Rykkes til næste møde. 
 

19:55-20:00 Beredskabsplaner / Marianne (Orientering) 
Hvordan håndteres voldsomme episoder. Ledelsen er ved at udarbejde en tjekliste, der 
skal i høring i LU. Materialet vil senere blive præsenteret i skolebestyrelsen.  
 
Rykkes til næste møde 
 

20:00-20:10 Forretningsorden / Monica (Drøftelse) 
Skolebestyrelsens forretningsorden gennemgås, trænger den til en opdatering?  
 
Monica kommer med forslag til ændringer, som bliver sendt ud til næste bestyrelses-
møde og skal besluttes.   
 

20:10-20:20 Evt.  

 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/ans%C3%A6ttelser-i-folkeskolen

